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Pd.. .J. Pi) uo :k!ego 95
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tel. "2) 701-10-03
fax 781-13-78

mojo Mazouneckie
PROTOKOL nr 4

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
ktore odbylo si\lw dniu 7 lutego 2011 roku

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu),

1. Porzadek obrad
2. Otwarcie posiedzenia.
3. Przedstawienie porzadku posiedzenia.
4. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
5. Analiza Skargi pani Sosinskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.
6. Analiza projektu budzetu Miasta Marki na rok 2011 w zakresie dzialania komisji

(Druk nr 1).
7. Sprawy rome.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl dwa wnioski:
1. 0 wykreslenie z porzadku obrad punktu 6. "Analiza projektu budzetu Miasta Marki na

rok 2011 w zakresie dzialania komisji (Druk nr 1)" - poniewaz na posiedzeniu w dniu
llutego 2011 roku Komisja dokonalajuz analizy projektu budzetu.

2. 0 wprowadzenie do porzadku obradjako punkt 5. "Analiza Skargi pana Krynskiego na
dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki".

Nastepnie Przewodniczacy zarzadzil glosowanie wnioskow,

Glosowanie - Wniosek nr 1.
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Glosowanie - Wniosek nr 2.
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0

Wniosek zostal przyjety,

Wiecej wnioskow nie zgloszono,

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Porzadek obrad
2. Otwarcie posiedzenia.
3. Przedstawienie porzadku posiedzenia.
4. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
5. Analiza Skargi pana Krynskiego na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.
6. Analiza Skargi pani Sosinskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.
7. Sprawy rozne,
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8. Zamkniecie posiedzenia

Pkt 5.Analiza Skargi pana Kryllskiego na dzialalnose Burmistrza Miasta Marki.

Skarga pana J6zefa Krynskiego stanowi zalacznikill 2 do protokolu.

Pan J6zef Krynski przedstawil swoja skarge w sprawie odwodnienia ulicy Zabkowskiej na
wysokosci jego posesji.

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej
Kalinowski powiedzial, m.in., ze:

• w ul. Zabkowskiej nie ma odwodnienia i po duzych opadach deszczu, rzeczywiscie
tworzy sie kaluza w sasiedztwie posesji pana J. Kryriskiego, a jezdzace sarnochody
rozchlapujawode,

• zglaszane przez skarzacego zanieczyszczania wody to zanieczyszczenia wystepujace
w ruchu miejskiej i nie stanowia powaznych zagrozen dla srodowiska, co stwierdzila
rowniezPowiatowa Stacja Sanitarno - Epidemiologiczna w Wolominie,

• row melioracyjny na tylach posesji pana J. Krynskiego jest drozny (w 2010 roku
zostaly wykonane dorazne prace).

Burmistrz Janusz Werczynskipoinformowal, m.in., ze:
• w rarnach okolicznych budow, teren obok posesji pana J. Krynskiego zostal

podniesiony i teraz ta posesja polozonanizej;
• w 2011 roku przewidywana jest modemizacja rowu, ale obecnie row jest drozny

i spelnia swoja role;
• uciazliwosci zwiazane z zaleganiem w6d opadowych na ul. Zabkowskiej byly

ograniczane poprzez dorazne wypompowywanie wody i na ten eel przeznaczone
zostaly znaczace srodki;

• w 2010 roku udrozniony zostal przepust pod ul. Szkolna dzieki czemu obecnie woda
swobodnie przeplywa z ul. Zakopianskiej;

• w pazdzierniku 2007 roku zawarta zostala umowa na opracowanie dokumentacji
technicznej kanalizacji deszczowej w ul. Zabkowskiej na odcinku od ul. Fabrycznej do
ul. Lesnej z odcinkiem ul. Szkolnej i Lesnej; w czerwcu 2010 roku Rada Miasta pojela
uchwale w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urzadzen
wodociagowych i kanalizacyjnych bedacych w posiadaniu Wodociagu Mareckiego,
gdzie wprowadzono do realizacji zadanie .Budowa kanalizacji deszczowej";
Wodociag Marecki oglosil przetarg na wykonanie zadania - budowa kanalizacji
deszczowej w ul. Zabkowskiej; w pazdzierniku 2010 roku zostala podpisana umowa
z wykonawca wylonionym w przetargu na realizacje tego zadania; roboty maja bye
zakonczone do 31 lipca 20 II roku - w ubieglym roku prace nie zostaly rozpoczete ze
wzgledu na niesprzyjajaca aure;

• Burmistrz podkreslil, ze od czasu zgloszenia przez pana J. Krynskiego problemu
podejmowane byly liczne dzialania majace na celu poprawe sytuacji, poniewaz
dzialania, kt6re doprowadza do ostatecznego zalatwienia tego problemu sa bardzo
kosztowne i czesto brakowalo na ich wykonanie srodkow .

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Pniewski, Radoslaw Dec, Michal Jaroch oraz Burmistrz
Janusz Werczynski.
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Przewodniczacy Michal Jaroch zlozyl wniosek 0 przygotowanie przez Burmistrza opinii
merytorycznej dotyczacej skargi pana J6zefa Krynskiego, a nastepnie zarzadzil glosowanie
nad wnioskiem.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymujacychsie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Na tym zakonczono dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 6. Analiza Skargi pani Sosinskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Skarga pani Beaty Sosinskiej stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch odczytal pismo z dnia 12 listopada 2010 roku
sformulowane przez Przewodniczaca Rady Miasta Marki Marie Przybysz - Piwko
poprzedniej kadencji (pismo zostalo przygotowane na podstawie opinii Komisji Rewizyjnej i
dolaczone jest do skargi),

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzej
Kalinowski powiedzial, ze kontrola um6w zostala przeprowadzona; stan rowu melioracyjnego
wynika z tego, ze przebiega przez prywatne posesje i w zwiazku z tym konserwacja rowu jest
utrudniona, ale co roku taka konserwacja jest dokonywana; trzcina znajduje sie na terenie
prywatnej posesji (przez ktora przebiega ten r6w) i nie rna podstaw prawnych, aby nakazac
wlascicielowi wykoszenie trzciny; w tym rejonie nie rna nielegalnych wysypisk snieci, a
ewentualne zasmiecenia porzadkowane sa przez Zaklad Uslug Komunalnych.

Naczelnik Wydzialu Zarzadu Dr6g Adam Stachon dodal, ze ten r6w melioracyjny, pod koniec
ubieglego roku, zostal wlaczony do systemu kanalizacji deszczowej w ul. Duzej; obecnie
nawierzchnia ulicy nie wymaga interwencji - nie rna koniecznosci uzupelniania nawierzchni
ulicy.

W dyskusji glos zabrali wszyscy czlonkowie Komisji.

Przewodniczacy Michal Jaroch zaproponowal, aby na nastepnym posiedzeniu Komisji, po
otrzymaniu dodatkowych informacji, Komisja podjela ostateczna decyzje, co do zasadnosci
skargi.

Pkt 7. Sprawy r6Zne.

Nie zgloszono zadnych spraw.

Pkt 8. Zarnkniecie posiedzenia

o godzinie 1500 Przewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

protokclowala

Malgorzata Mincberg
Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej

MichalJarOCh~
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